
Zaniolo: &quot;Ławka dała mi do myślenia&quot;

News - ASRoma.pl

Po wygranej Romy z Zoryą, Nicolò Zaniolo rozmawiał ze SkySport i

odpowiedział na kilka pytań. Oto słowa numeru 22 Giallorossich, który w

zakończonym meczu zaliczył bramkę (przy 2-0) i asystę.

To była dla Ciebie wielka noc.

"Bardziej niż dla mnie, to była wielka noc dla zespołu. To ważne zwycięstwo, nie

było łatwo się przez nie przebić, ale teraz wiemy, że nam się udało. To było ważne,

żeby zagrać zespołowo jak kolektyw."

Powiedz, lubisz tą pozycje?

"Mogę grać na tej pozycji, mogę grać na zewnątrz, z przodu mogę grać na każdej

stronie. Jestem do całkowitej dyspozycji zespołu."

Czy dwie ławki pod rząd skłoniły Cię do refleksji?

"Oczywiście, że dały mi do myślenia, to były wybory trenera i je zaakceptowałem.

Kiedy zostałem wezwany, spełniłem swój obowiązek. Lubię być pod presją i

reagować na boisku."

Czego nauczył cię Mourinho?

"Nauczył mnie, żeby nie zadowalać się dobrym występem, zawsze musimy się

poprawiać, pracować nad sobą i prosić o więcej. Nigdy się nie zatrzymywać"

W Sofii zagracie o pierwsze miejsce.

"Zawsze gramy, aby wygrać, dziś był finał o wyjście z grupy i go wywalczyliśmy".
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